
Protok6l Nr XXXVI/09
z posiedzenia XXXVI sesji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo

Data posiedzenia: 26 sierpnia 2009r.

Miejsce posiedzenia: Swietlica wiejska w Ggbarzewie

1. Otwarcie sesji

O godzinie 16:00 Przewodniczqcy Rady Miasta i Gminy Czemiejewo - Tadeusz Szymanek

otworzyl XXXVI sesjg Rady Miasta i Gminy Czerniejewo.

Powital: Panie i Pan6w Radnych Rady Miasta i Gminy Czerniejewo , Pani4 DanutE

Grychowsk4Burmistrza Miasta i Gminy Czerniejewo, Pana Zbigniewa Sujaka Wiceburmistrza

Miasta i Gminy Czerniejewo, Pani4 Skarbnik JulitE Rybak, Pani4 mecenas Malgorzatg LeSn4

pracownik6w UrzEdu, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy Czerniejewo: Pana

Dyrektora ZSP w Czerniejewie Henryka Czarneckiego, Pani4 Dyrektor ZSP w Zydowie LidiE

Szczgsnq Paniq Malgorzatp Walery Dyrektora Przedszkola w Zydowie, Pana Rajmunda

Gq,siorka Radnego Rady Powiatu GnieZnieriskiego, soltys6w z terenu Gminy Czerniejewo (

lista obecnofici zal. Nr 1 do protokolu ), powital mieszkaric6w Gminy, & w szczeg6lnoSci

mieszkanc6w GEbarzewa gospodarzy tej sesji oraz mieszkaric6w Gorarica i Kosmowa, dla

kt6rych Rada podejmie uchwalE o utworzeniu nowych solectw, przedstawiciela prasy Pana

Karola Soberskiego . Dalej Przewodniazqcy Rady odczytal informacjE od Pana Zbigniewa

BrEklewicza dotyczqce jego nieobecnoSci na sesji z powodu pilnego yyjazdu. .l:r'

2. Stwierdzenie kworum

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sesji obecnych jest 15 Radnych, wobec czego Rada jest

wladna do podejmowania prawomocnych uchwal. Lista obecnoSci stanowi zalqcznik nr 2 do

protokolu.

3. Przedstawienie porz4dku obrad.

Przewodniczqcy Rady odczytal porzqdek obrad, kt6ry stanowizalqcznik nr 3 do protokolu.

4. Prryjgcie protokolu z obrad poprzedniej sesji

Przewodniczqcy poinformowal, 2e wszyscy Paristwo Radni otrzymali protok6l z obrad

poprzedniej sesji. Do 25 sierpnia br. nie wplyngly 2adne uwagi do protokolu. Poprosil wigc o

przyjEcie bez odczylywania protokolu nr XXXV/O9 . W glosowaniu jawnym 15 glosami ,,2a"

protok6l zo stal pr zyj 3ty .



5. Informacja Przewodniczqcego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
migdrysesyjnym

Przewodniczqcy Rady przedstawil dziahania podejmowane w okresie pomiEdzy XXXV sesjq
Rady Miasta a XXXVI sesj4 Informacja dotyczqca podejmowanych dzialan stanowi zalqcznik
nr 4 do protokolu.

6. Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza w okresie mipdzysesyjnym, z,nlaszcza z
wykonania uchwal Rady i realizacji wnioskriw.

Burmistrz Danuta Grychowska przedstawila sprawozdanie z dzialafiw okresie migdzysesyjnym
oraz informacjg z wykonania uchwal Rady i realizacji wniosk6w ( sprawozdanie stanowi
zalqczniknr 5 do protokolu ).
7. Informacja dyrektor6w szk6l dotycz1ca analizy wynik6w sprawdzian6w klas VI i

egzamin6w gimnazjalnych z 2009r

Przewodniczqcy Rady porosil Paniq Lidip Szczgsn4 - Dyrektora ZSp w Zydowie o
przedstawienie analizy (sprawozdanie Pani Dyrektor stanowi zalqczniknr 6 do protokolu z sesji

) .

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady poprosil o zabranie glosu Pana Henryka Czameckiego -

Dyrektora ZSP w Czerniejewie ( sprawozdanie Dyrektora ZSP w Czerniejewie stanowi
zalqcznik nr 7 do protokolu ).

Po przedstawieniu analizy wynik6w Przewodniczqcy Rady zapytal czy ktoS z pari i pan6w

Radnych chciatby zabrac glos. O glos poprosil Radny Slawomir Zalcrzewski. poinform owal, ze
tylko w jednej klasie gimnazjalnej jest jeden repetent, jeden uczeh z orzeczeniem poradni
psychologiczno - pedagogicznej, jeden sqdownie oddany dziadkom pod opiekg, jed6n ze
sprawQ w sadzie za agresjg, dwoje uczni6w z rodzin, kt6re pozostaj4 w kolizji z prawem. To
tylko jedna z ptzyczyn takich wynik6w osi4gniEtych przez uczni6w. Ka2dy z uczni6w dostal
sig do szkoly, do kt6rej chcial, w zwiqzku z tym po co uczniowie maj4 sig wysila6. Do szk6l
przyjeAdhaj4 przedstawiciele szk6l ponadgimnazjalnych i namawiaj4 uczni6w do skladania
papier6w w ich szkole, bo na pewno sip dostan4. W zwiryku z tym motywacja, jaka jest
prowadzona w szkolach, legnie w gruzach. Dalej Slawomir Zabzewski informowal, ze gdyby
szkola byla w rejonie, w kt6rym trudno byloby sip dostai, to uczniowie najbardziej ambitni
podwyZszyliby na pewno wyniki. Gdyby MEN opracowalo system wynik6w, wg kt6rego
nieosi4gniEcie pewnej liczby punkt6w byloby jednoznaczne z pozostaniem w gimnazjum,
wyniki tezbytyby lepsze. To s4 jednak tylko Zyczenia. rJczen musi podejS6 do egzaminu, wiEc
podchodzi i dostaje sig do szkoly, do kt6rej chce. W tym momencie Radny S. Zakrzewski
podzigkowal za glos.



Po wystqpieniu Radnego S. Zakrzewskiego Przewodniczqcy Rady poprosil Dyrektor6w szk6l o

zloilenie sprawozdari dotyczqcych wynik6w do protokolu z sesji.

8. Podjecie uchwaly w sprawie podzialu solectwa Goraniec na solectwo Goraniec i

solectwo Kosmowo oraz zmianv statutu solectwa Goranie i nadania statutu solectwa

Kosmowo

Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze przystgpujemy do kolejnego punktu sesji dotyczqcego

podjEcia ww uchwaly. Poinformowal, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym

posiedzeniu Komisji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 19 sierpnia 2009r. Poprosil Pani4

AnnQ JaworskqKierownika USC o zreferowanie projektu uchwaly.

Pani Anna Jaworska poinformowaLa,2e po wczeSniejszych konsultacjach z mieszkaftcami wsi

Goraniec i osady Kosmowo zostal przygotowany projekt uchwaly. Podzial solectwa na dwa

nowe wirye siE z tym, ze musialy by6 okre5lone nowe granice tych solectw. Zalqcznikiem do

uchwaly jest mapka, kt6ra okre5la granice nowego solectwa. Utworzone nowe solectwa

wymagajq zmiany w statucie wsi Goraniec . Dotyczy to $ 4 i $ a pkt 2. Wymagalo to

przygotowania dla Kosmowa nowego statutu , kt6ry stanowi zalqcznik do uchwaly i jest

odzwierciedleniem statut6w innych solectw. Plozdzial dotyczqcy finans6w zostal dostosowany

do funduszu soleckiego.

Po om6wieniu projektu uchwaly Przewodniczqcy Rady skierowal pytanie czy s4 uwagi do

projektu uchwaly. Uwag nie bylo, w zwiqzku z tym Wiceprzewodnicz4ca Rady Pani Katarzyna

G6rka odczytala projekt uchwaly Nr XXXVIllg7l}g - jej treSi stanowi zalqcznik nr 8 do

protokolu.

Po odczytaniu Przewodniczqcy

zostaNaprzyjEta.

Po podjEciu uchwaly glos zabral Przewodniczqcy Rady. Poinformowal,2e podjecie tej uchwaly

jest ogromnym wydarzeniem, poniewaz dawno na forum Rady nie bylo tworzone nowe

solectwo. Kr6tko przypomnial wydarzenia, z kt6rymi wiaS2e sig podjgcie tej uchwaly.

Poinformowal, ze po podjEciu uchwaly zostanie ona przeslana do Wojewody Wielkopolskiego i

po uzyskaniu pozytywnej opinii uprawomocni siE. Nastppnie zarzqdzeniem Pani Burmistrz

zostanie zwolane zebranie wiejskie, .na kt6rym zostan4 wybrane organy solectwa. Dalej

poinformowal, 2e do 30 wrzeSnia solectwa ( sohysi ) musz4 przygotowai dokumenty, kt6re

bgdq upowaania\y poszczeg6lne solectwa do korzystania z tzw. funduszu soleckiego. W

przypadku solectwa Kosmowo sytuacja mohe byi trudna ale postaramy sig, aby fundusz solecki

dla tego solectwa byl. Na zakohczenie zloLyl gratulacje mieszkaricom Kosmowa liczqc na ich

aktywnoSi.

Rady przeprowadzil glosowanie. 15 glosami ,,2a" uihiutu



W dalszej kolejnoSci Przewodniczqcy Rady oddal glos pani Burmistrz, kt6ra pogratulowala

mieszkaricom podjgcia uchwaly. Poinformowala, 2e do korica sierpnia powinno odby6 siE

zebrarrie wiejskie, na kt6rym zostanqwylonione wtadze. Do korica wrzeSnia nale?y zaplanowat

Srodki dla solectwa Kosmowo. Poinformowala r6wnie2 , 2e zostal przygotowany projekt

zarzqdzenia, kt6ry m6wi w $ 1, 2e zwoluje siE zebranie wiejskie w sprawie wyboru sohysa i

rady soleckiej solectwa Kosmowo. W zarzqdzeniu musi by6 podana data i godzina zebrania,

dlatego zaapelowala do obecnych na sesji mieszkaric6w Kosmowa, aby po zakohczeniu sesji

ustalili taki termin. JeSli nie moZna tego zrobi| nale?y jak najszybciej skontaktowad sig z

urzEdem w celu ustalenia terminu zebrania, aby dopelni6 formalnoSci zwianych z funduszem

soleckim.

Po wystqpieniu Pani Burmistrz Przewodniczqcy Rady przypomnial, 2e ku2de solectwo ma

swojego opiekuna w Radzie. Dla Gorarica i Kosmowa sq Pan Stefan Szymkowiak, Pan

Stanislaw Przybylski i Pani Danuta Kosmala. S4 oni zobowiqzani do udzielenia pomocy, aby

jak najszybciej zalatwii sprawy zwiqzane z funduszem soleckim

O godzinie 17:25 Przewodniczqcy Rady oglosil przerwg w obradach.

O godzinie 17:55 nastqpilo wznowienie obrad.

9. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaty Nr Y/26199 Rady Miejskiej Gminy

Czerniejewo z dnia 9 marca 1999r. w sprawie przeksztalcenia Szkoty Podstawowej im. O.

Kopcryfskiego w Zydowie

Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e projekt uchwaly byt omawiany na wsp6lnym

posiedzeniu Komisji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 19 sierpnia 2009r. Z uwagi nu ro,,:,t

projekt kolejnej uchwaly dotyczy szkoly w Czerniejewie w tej samej sprawie opinia pravilira

zostanie przedstawiona jednoczesnie dla obydwu projekt6w uchwal. Dalej poprosil Pani4

mecenas MalgorzatE Le Snq o przedstawienie opinii.

Pani MalgorzataLesna poinformowala, 2e w 1999r. Rada Miejska Gminy Czerniejewo podjgla

uchwaly przeksztalcaj4ce szkoly podstawowe w Czerniejewie i w Zydowie w Zespoly Szk6l

obejmujqce szkolE Podstawow4 i Gimnazjum. Zostala nadana nazwa Zesp6l Szk6l. Dyrektorzy

obydwu szkol zwr6cili sig z wnioskiem o zmiane nazry na Zespol Szk6t Publicznych, aby

dostosowai to do stanu aktualnie istniej4qego. Obecnie w obiegu na pieczgciach, dokumentach

przesylanych m.in. do WKO u2ywa sig nazwy Zesp6t Szk6t Publicznych stqd wniosek

dyrektor6w o zmianE nazry. Zgodnie z art.58 ust.6 ustawy o systemie oSwiaty organ

zalo|ycielski nadaje szkole m.in. nazwE st4d rada jest kompetentna do podjEcie tej uchwaly.

Projekty obydwu uchwal byly omawiane na wsp6lnym posiedzeniu Komisji gdzie uzyskaly

pozytywn4opiniE.

t



Zuwagi na too Ze nie bylo pytan do projektu uchwaly Wiceprzewodniczqca Rady przystqlita do

odczylania treSci projektu uchwaly Nr XXXVI/198109- jej treSi stanowi zal4cznik nr 9 Po

odczytaniu nastqpilo glosowanie - l5 glosami ,,2a" uchwala zostalapodjgta.

10. Podjpcie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaty Nr Y/27/99 rady Miejskiej Gminy

Czerniejewo z dnia 9 marca 1999r. w sprawie przel<sztalcenia szkoly Podstawowej im. O.

Kopcryriskiego w Czerniej ewie.

Przewodniczqcy Rady poinformowal ,2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym

posiedzeniu Komisji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 19 sierpnia 2009r. Podobnie jak w

poprzedniej uchwale uzasadnienie i opinia prawna jest taka sama. Dotyczy dodania do nazwy

Zesp6l Szk6l slowa Publicznych. Wiceprzewodniczqca Rady odczytala projekt uchwaly Nr

XXXVVI99|09 bez uzasadnienia - jej tresi stanowi zalqcznik nr 10 do protokolu. Po

odczytaniu i wobec braku pytan do tekstu uchwaly podjEto glosowanie. 15 glosami ,,2a"
uchwala zo stala podj Eta.

11. Podjgcie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do budietu na 2009rok.

Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e projekt uchwaly dotyczqcy zmian w budzecie

podobnie jak poprzednie projekty uchwal byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu Komisji

Rady 19 sierpnia 2009r. Oddal glos Pani Skarbnik Julicie Rybak, kt6ra zreferowala projekt

uchwaly. Poinformowala, ze dokonujemy zmian w dochodach i wydatkach ( om6wienie zmian

zostalo zawarte w zalqcznikach nr 1,2,5,6 do projektu uchwaly ).
Po zreferowaniu projektu uchwaly, przy braku pytaf do Pani Skarbnik Wiceprzewodniczqca

Rady przystqpila do odczytania projektu uchwaly Nr XXXVI1200109 bez g I przedstawiaj4cego

podstawy prawne. Po odczytaniu przystqpiono do glosowania - 15 glosami o,za" uciiwala

zostala podjEta. Jej treSd stanowi zalqcznik nr 11 do protokolu.

12. Interpelacje, zapytania radnych i soltys6w, odpowiedzi na pytania, wolne glosy,

wnioski i informacje.

Radny Slawomir Zakrzewski skierowal nastgpuj4ce pytania:

1. Pytanie dotyczqce funduszu soleckiego. W solectwie Goranin i CzeluScin nie ma kawalka

gminnej drogi, boiska Swietlicy nie ma niczego co byloby wlasnoSciq gminy. Czy solectwo

znajduj4ce siE w takiej sytuacji mohe przeznaczy6 Srodki z funduszu soleckiego na

rcalizacjgzadan przypisanych powiatowi ? Podobno istnieje mo2liwoSi finansowania takich

inwestycji przez gminy poprzez przekazanie Srodk6w rcdzie Powiatu, a Rada Powiatu na

zasadzie polecenia i na zasadzie wsp6lpracy z gmin4 wykorzystuje te Srodki na wykonanie

inwestycji w gminie. Na chwilE obecnq w solectwie Goranin nie ma pomyslu na co te

Srodki wykorzystai.

-//



2. Drugie pytanie dotyczylo moZliwoSci zwr6cenia siE do Sanepidu o przeprowadzenie badan

piasku w piaskownicach na naszych placach zabaw'

3. Do kogo naleby zwtacal siE w sprawie biegaj4cych ps6w'

Odpowiedzi udzielila pani Burmistrz:

Ad.l Przekazanie pienipdzy do powiatu jest niemozliwe poniewaZ jest to fundusz solecki

utworzony dla danego solectwa. Byd moze istnieje mo2liwoS6 wykonania jakiegoS zadania z

inn4miejscowosci4sqsiedni4ale wymaga to przemyslenia i szczeg6lowego zaznajomienia siQ'

Ad.z. Jak najbardziej istnieje taka mozliwoSi. Na chwilq obecn4 mamy piaskownicQ przy

przedszkolu w Zydowie, miejsk4, w czerniejewie i niebawem bgdzie piaskownica przy

przedszkolu w czerniejewie. Po wykonaniu piaskownicy przy ptzedszkolu w czerniejewie

bEd4 wykonane badanie we wszystkich miej scach j ednoczesnie.

Ad. 3. InformacjE o biegajqcych psach moZna z$aszat sohysom lub bezpoSrednio do Pani

Krygier.

Radna Maria Walusryrflska skierowala nastppuj4ce pytania:

l. Lipcowa nawalnica spowodowala wiele szk6d. CzpS(' z nieh zostala usunigta' Nie s4

usunigte wszystkie szkody, szczeg6lnie w okolicy wsp6lnot' Kiedy szkody zoslanq

usunigte?

2. W Pakszynie jest zrujnowany budynek' Mieszkafcy

zagrohenie. Kiedy zostanie naprawiony dach?

Odpowiedzi udzielila Pani Burmistrz:

Ad.l szkody wyrz4dzone przez nawalnicE przy drogach powiatolvych zostaly zgloszone do

powiatu, nie wszEdzie prace porz4dkowe zostaly wykonane. lJtzqd dwukrotnie skladal.ffionit

do powiatu w tej sprawie. w przypadku polamanych drzew w okolicy wsp6lnoty istnieje

mo2liwoSd ich usuniEcia poprze z zlokenie wniosku do zatzqdcY, bo to on zawiaduje tym

obiektem.

Ad.2 JeSli jest budynek wielorodzinny i przynajmniej jedno mieszkanie jest wykupione to

w6wczas powstaje wsp6lnota, jest zatzqdca i tylko on moze podejmowa' decyzje w sprawie

budynku. Jesli koszt naprawy iest znaczqcy to w6wczas jest on dzielony proporcjonalnie na

wszystkich lokator6w w tym i narJruqd. w przypadku wsp6lnoty mieszkaricy muszqzlozyt

monit uzarzqdcY.

Nastppnie glos zabral soltys Gorarica Pan Marian Kozlowski.

l.Poinformowal, 2e przy przeje2dzie kolejowym znajdujq siQ polamane galgzie

stanowi zagrolenie.

kt6re
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2.NastEpnie odni6sl siE do podjEtej uchwaly dotyczqcq utworzenia nowego solectwa. Zlotyl

podziEkowanie Radnym za podjEcie tej uchwaly, mieszkaricom Kosmowa podzigkowal za

wieloletniqwsp6lpracE, skierowal do nich apel o wlaSciwy wyb6r soltysa i rady soleckiej.

W odniesieniu do pierwszej wypowiedzi Pani Burmistrz poinformowala, 2e jest to droga

powiatowa iUruqd monitowal kilkakrotnie do powiatu w tej sprawie. Powiat obiecal odwrotnie

usun4i szkody. Korzystaj4c z obecnoSci na sesji Radnego Powiatu Pana Rajmunda G4siorka

poprosila o przekazanie proSby dotyczqcej tej sprawy w powiecie.

Radny Rajmund G4siorek poinformowal, 2e sprawa zostanie jak najprgdzej rczwiqzana.

W dalszej kolejnoSci glos zabral Przewodnicz4cy Rady Pan Tadeusz Srymanek.

Poinformowal,2e najblihsza sesja Rady Miasta i Gminy Czerniejewo odbEdzie sig 30 wrzeSnia

2009r. o godz.l6:00 w Sali sesyjnej Urzgdu Miasta i Gminy Czerniejewo.

Komisja wsp6lna odbqdzie sig 23 wrzeSnia o godz.l5:00. Przypomnial soltysom i radnym, ze

30 wrzeSnia br mija termin skladania wniosk6w dotycz4cych funduszu soleckiego.

Poinformowal, 2e do Biura Rady wplynqlo zaproszenie - z proSba o przekazanie Paristwu

Radnym i obecnym na sesji - z Katolickiego Stowarzyszenia CIVITAS CHRISTIANA.

Zaproszenie dotyczy 15 Gnie2nieriskich Dni Rodziny, kt6ry odbywai sig bgd4 w dniach 28,09.

- 03.10. 2009r. pod patronatem arcybiskupa Henryka Muszyriskiego, starosty Powiatu

GnieZnieriskiego i Prezydenta Miasta Gniezna. Przewodniczqcy Rady podkrei;lil, Ze w czasie

tych uroczystoSci bgdzie mial miejsce akcent gminny - proboszcz parafii Zydowo ks Robert

Nurski wyglosi referat wprowadzajqcy. Dalej poinformowal, 2e zaproszenie bgdzie dostEpne w

Biurze Rady. 
r

W dalszej kolejno5ci glos zabral Pan Edwin Pawlak - Kierownik Referatu Rolniciwa i

Infrastruktury. Przekazal informacjg mieszkaficom wsi Ggbarzewo i Kosmowo, 2e wlaSciciel

nieruchomoSci rolnej we wsi Ggbarzewo planuje ustawii turbiny wiatrowe. Zaapelowal do

mieszkaric6w, aby zbierali informacje na temat wplywu turbin na Srodowisko i zdrowie

czlowieka orazo tym jak owe turbiny funkcjonuj4.

Nastgpnie o glos poprosil Pan Janusz Musielski. ZtoLyt formalny wniosek o umieszczenie na

pomniku znajduj4cym siE na rynku w Zydowie dodatkowej tablicy z napisem ,,pofiiordowani w

latach 1945 - 1985".

W tej sprawie Pani Burmistrz poprosila o zabranie glosu Pana Radnego Stefana Szymkowiaka

- gl6wnego organizatora uroczystoSci w dniu 5 wrzeSnia.

Pan Stefan Szymkowiak potwierdzil, 2e zgadza sig z propozycjq Pana Musialskiego i

przyptrszcza, ze uda siE przygotowai tak4 tablicp na uroczystoSci z okazji I 1 listopada.



po udzieleniu odpowiedzi przez Pana Stefana Szymkowiaka Przewodnicz4cy Rady skierowal

pytanie do Pana Musielskiego czy satysfakcjonuje go ta odpowiedZ. Pan Musialski

odpowiedzial, 2e iest usatysfakcj onowany odpowiedzi4.

NastEpnie Przewodniczqcy Rady zaprosil wszystkich obecnych w imieniu Prezesa

Stowarzyszenia pelikan Pana TomaszaWohniaka oruz czlonk6w stowarzyszenia na 3-dniowe

obchody Dni Pelikana, kt6re odbywai siE bgdq od 4 do 6 wrzesnia br. w Zydowie.

poinformowal, Le w zwiry.ku z obchodami w/w dni bgdzie czas na relaks, honor i

podziEkowania. Na 4 wrzesnia zaplanowany zostal m.in. piknik rodzinny, 5 wrzeSnia

zaplanowano uroczystoSci patriotyczne zwiryane z T\.rocznicq wybuchu II wojny Swiatowej i

20. rocznicq odslonigcia obelisku na rynku, natomiast 6 wrzesnia odbEd4 siQ dozynki

parafialne.

NastEpnie o glos poprosil Pan Radny Stefan Szymkowiak, kt6ry zaapelowaN do wszystkich

mieszkaric6w gminy, aby wlqczyli siE w obchody T\.rocznicy wybuchu II wojny Swiatowej

poprzezwywieszenie flag narodowych natomiast mieszkaricy Zydowa winni wywiesi6 flagi w

okresie od I do 6 wrzeSnia wl4cznie.

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady o godzinie 18:45 zamksfi obrady

XXXVI sesji Rady. PodziEkowal wszystkim zaudzial.

Zakohczono protok6l, kt6ry zawiera 8 stron i ll zalqcznik6w.

Protokolowala Dorota Krause - inspektor ds. oSwiaty i ochrony zdrowia'


